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Verslag 29 juni 2022  bestuursvergadering 
Aanwezig: Thanh Punt, Lanji Jiang, Marc Nagelhout, Alexandra Groote, Paul de Roos, Jotika 
Verdel 
Afwezig: Arnaud Paagman (met kennisgeving) 

 
 
1. Opening 
De voorzitter opent de vergadering. 
 
2. Verslag 16 maart, 18 mei en actiepunten 
• De verslagen zijn niet door iedereen gelezen, daarom niet vastgesteld.  

Wie nog opmerkingen heeft stuurt dat deze week naar de secretaris.  
•  Actielijst 

 
3. Verslag ALV en 2e ALV 
• Ook dit verslag wordt nog niet vastgesteld. Zie punt 2. 

 
4. Mededelingen en binnengekomen stukken 
• Afscheid Riewinga woensdag 6 juli 20:00 uur bij Baxbier.  
• Reitdieppop: Er is een gesprek geweest met de organisatoren van Reitdieppop. Het is zeer 

de vraag of het door gaat. De vraag komt op of we iets rondom burendag kunnen 
organiseren. 1 activiteit voor de hele wijk, of per buurtje door  financieel bij te dragen 
voor springkussens. Jotika zoekt uit wat de kosten voor springkussens zijn. Lanji zal in haar 
netwerk navraag doen mbt stukje catering. Aktie Lanji en Jotika 

• Verzekering: er is een brief binnengekomen van de verzekering, We krijgen een extra 
clausule omdat eer eigenlijk sprake is van gedeeld eigendom. Jotika zal bij de bank 
navragen wat precies de consequenties zijn.  Aktie Jotika 

• Structuurvisie: de reacties worden precies deze avond besproken in de gemeenteraad, en 
6 juli  wordt de structuurvisie  vastgesteld. Niemand van ons zal dus bij de behandeling 
van de reacties zijn. Jotika zal navraag doen bij de secretaris van Vinkhuizen. 
Waarschijnlijk is hij wel bij de behandeling van de reacties geweest. Aktie Jotika 

• Stadsdeeloverleg: er is niemand van ons bij dit overleg geweest. Opgemerkt wordt dat 
blijkbaar alle wijken worstelen met de vraag hoe je bewoners betrokken kan krijgen en 
houden.  
 

5. Gebruik wijklokaal voor muzieklessen.  
De Rietzee heeft gebrek aan ruimte voor muziek, en is blijkbaar op zoek naar een 
ruimte. Er is geen officieel verzoek binnengekomen van de school. Het bestuur staat 
welwillend tegenover het idee om het wijklokaal hiervoor te laten gebruiken, mocht 
dat verzoek wel komen. Maar wel beperkt in tijd. 2 ochtenden en voor maximaal 1 
schooljaar. Dus geen structurele oplossing. Het bestuur zal dan ook contact 
opnemen met O2G2, omdat er met hen afspraken liggen mbt het gebruik van het 
wijklokaal. 

 
6. Vakantieplanning 

Gevraagd wordt wie wanneer op vakantie gaat, en wie er beschikbaar is voor 
lopende zaken. Jotika zal een overzichtje opstellen. Aktie Jotika 
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7. Stand van zaken commissies 
• Financien: Marc wil binnen 2 weken een brief de deur uit doen mbt incasso, of 

facturen. Jotika zal alvast 2 brieven klaar maken, dan hoeft Marc alleen nog de 
incassodatum door te geven, plus aan te geven wie welke brief moet krijgen. Dan 
kan het snel afgehandeld worden. Aktie Marc en Jotika 

• Website: Alexandra heeft met Jasper gesproken over de nieuwe opzet van de 
website. Zij heeft hier nog een paar vragen over. Deze zal ze per mail aan de andere 
bestuursleden sturen. Aktie Alexandra 
Ook heeft Jasper aangegeven wel te willen helpen bij het maken van de 
wijkkrant. Dat wordt door iedereen gewaardeerd. Dan zou er toch nog een editie 
komen. Aktie Alexandra 

• Overleg Xior: niemand naar toe geweest. 
8. Rondvraag 
• 9 Juli wordt het nieuwe Reitdiephavenplein geopend. Er zijn geen uitnodigingen 

verstuurd, maar er worden de hele dag aandacht aan besteed.  
• Paul vraagt of de naamgeving van de vergaderstukken anders kan. Ze beginnen nu 

allemaal met een datum, zodat in de mail niet goed te zien wat wat is. Dit wordt 
toegezegd.  

 
9.  Sluiting 

 De voorzitter sluit de vergadering. 


